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OBS! 
Styrelsen vill påminna om att tisdagar 
mellan 18-19.00 så hjälper vi till med 
ärenden som lokalbokningar parker-
ingsärenden samt försäljning av bastu 
och gymabonnemang och andra små-
ärenden. 

Välkomna!  

http://www.kolarhagen


Informationsbladet För 17:on vänder  

sig till medlemmarna i brf Kolarhagen.  

Redaktör  Ulf Holgersson  

Tel. 149811  

E-post: brfkolarhagen@tele2.se 

Hemsida: www.kolarhagen.se   

Nya medlemmar mars  apr. 

Yvonne Sjölander 

David Vesterberg 

Fredrik Lindmark 

Monika Hagman 

Johan Törnblom 

Niklas Wahlman 

Åsa Johansson 

Leif Olsson 
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Jag vill passa på att tacka för det förtroende jag fått genom 
åren som brf Kolarhagens ordförande. Jag valdes in i sty-
relsen som suppleant på stämman 2004 och fick nöjet att 
bli ordförande 2006. Efter 7 år varav 5 som ordförande har 
jag nu valt att lämna föreningen och därmed styrelsearbe-
tet. Vi har i föreningen gjort många åtgärder varav stamby-
tet och nuvarande hissbyte är de tyngsta och mest kost-
samma reparationerna under min tid som förtroendevald. 
Att vara ordförande är sannerligen ingen lätt uppgift alla 
gånger. Ett tungt ansvar att bära på sina axlar men samti-
digt en utmaning och den bästa positionen om man vill vara 
med att påverka besluten. Den som är ordförande sitter ju 
som bekant alltid med utslagsrösten om det skulle falla sig 
så att det röstas jämt i någon fråga i styrelsen. Styrelsen i 
Kolarhagen har varit relativt intakt genom åren och tur är 
väl det då valberedningen alltid har bekymmer då det upp-
står någon vakans. Jag blev bekymrad då jag såg årets 
motioner till årsstämman som till viss del innehöll direkta 
påhopp på styrelsen. Dessa avslogs naturligtvis och stäm-

modeltagarna var irriterade på motionären som företräddes 
av ombud. Jag hoppas att Ni ska slippa sådant i framtiden 
och att motionärer besinnar sig då alla i styrelsen gör så 
gott de kan för att det ska vara så bra som möjligt för före-
ningen och dess medlemmar. Trots allt är det ju medlem-
mar som sitter i styrelsen och ska ta beslut i massor av frå-
gor som påverkar Er alla. Det jag har lärt mig av styrelsear-
betet är att en styrelse inte kan fatta beslut som gör alla 
nöjda men den kan alltid fatta beslut som är så bra som 
möjligt för de flesta. Det är med varm hand jag räcker över 
klubban till Elisabet Norgren och jag är helt trygg med att Ni 
kommer att få en ordförande som är väl insatt med brf Ko-

larhagens behov.                            Bengt Johansson  

Gamla & nya  

 ordföranden  

har ordet! 

Vid det konstituerande möte styrelsen 
hade efter stämman blev jag vald till ordfö-
rande. Jag tackar för förtroendet. Kan kan-
ske bli tufft att ta över efter Bengt som 
gjort ett bra jobb för föreningen men det 
ska samtidigt bli intressant.      

Jag har tidigare jobbat som bovärd och 
skött alla evakueringar under roten och 
hissbytet så många av er känner nog igen 
mig. Nu när vi snart är klara med hissbytet 
i Odensvigatan 3 och därefter endast har 
Odensvigatan 7 kvar av de 10 hissar som 
bytts ut får vi förmoda att vi får det lite lug-
nare och att allting ska sätta sig.       

Jag har varit med i styrelsen sedan 
2002 först som suppleant och därefter 
som vice ordförande under Bengts tid som 
ordförande och är därför väl insatt i före-
ningens affärer. Jag ska tillsammans med 
övriga i styrelsen försöka göra ett bra jobb 
så att det stora flertalet ska bli nöjda.  

Elisabet Norgren 

http://www.kolarhagen.se
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Relaxavdelningen 

Som mång a som använd e r stora b astun kanske har lag t märke till så 

är inne rtake t utb ytt. De tta p å g rund av mång a års använd ning me d 

mycke t ång a b åd e från b ub b e lp ool och b astu har g jort d e t missfär-

g at. De t nya take t är av samma typ som i våra nya b ad rum. Vi vill 

p assa p å att up p lysa e r som har årsab onne mang att inte använd a 

ljus runt b ub b e lp oole n. Våra städ e rskor har ofta stora p rob le m vid 

rengöringen då de får skrapa stearin från karet. 

 

Garagebesiktning 

Vi har nu utfört e n g ara-

g e b e siktning me d an-

le d ning av att mång a 

använd e r sina g arag e 

som förråd vilke t inte är 

tillåte t. Kön till g arag e är lång och skall 

d ärför inte använd as till annat än avse tt 

änd amål. Vi komme r att skicka ut b re v till 

d e m som inte följe r b e stämme lse rna och 

ske r ing e n förb ättring komme r g arag e t att 

sägas upp. 

Grilldags 

Nu är g rillarna avkläd d a och 

re d o att ta e mot g äste r som 

vill njuta av e n stund s av-

kop p ling från d e t vanlig a kö-

ke t. Ett lite t tip s är att använ-

d a e n e ngång sg rill i d e n stationära. Du slip p e r 

därmed det lite besvärliga rengöringsarbetet.

 

Vårfint  

I höstas p lante rad e Yvonne 

tuse ntals lökar runt om i 

områd e t vilke t vi nu kan 

g läd jas åt. Tyvärr får hon 

själv inte se re sultate t av 

sitt job b d å hon nu job b ar p å Bäckb y d är hon 

var innan hon kom till oss i Kolarhag e n. Yvon-

ne job b ar nu åt Warp mans liksom vår e g e n 

p e rsonal. Hop p as att hon g ör e n avstickare hit 

och b e undrar sitt ve rk. Yvonne s e rsättare he -

ter Jonas och har bytt arbetsplats med Yvonne. 

Vi hoppas att Jonas kommer att trivas här.  

Sandupptagning 

I år har d e t varit e xtre mt 

mycke t sand och g rus att 

ta up p e fte r vinte rns alla 

sand ning ar. Warp mans 

har satt in mycke t p e rsonal för att hinna få 

d e tta job b utfört före ve cka 18. Nu är d e t 

åte r re nt och fint p å våra g ård ar vilke t vi 

är glada för.  

 

Radonmätning 

Enlig t lag har rad onmätning utförts i 20% av 

läg e nhe tsb e stånd e t d vs d ryg t 100 läg e nhe te r. 

Mätning e n utförd e s und e r vinte rn. De t tillåtna 

gränsvärdet för radon är 200 Bq/m3. Glädjande 

nog kan vi konstate ra att ing e n av d e up p mätta 

läg e nhe te rna kom upp till d e tta värd e . Mång a 

ligger t.o.m under det mätbara värdet 30 Bq. 

Fasadtvätt 

Fasaderna på Kumlagatan 1 

och 7 b aksid a har b livit b e -

lag d a me d alg tillväxt vilke t 

inte se r så tre vlig t ut. Där-

för har vi nu b e ställt tvätt av d e ssa. Vi får 

hop p as att inte allt för mång a har tvättat 

sina fönster redan.
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FELANMÄLAN   

Dag tid 07-16   
021-302570     

JOURANMÄLAN 
Övrig tid 

OBS! s e re g le r ne dan 
   

021- 350100 

Fe l som kan tänkas bli före m ål för akuta ing ripande n är skador som brand, öve rsväm -
ning , ras , sot, s torm , g las e tc , sam t huvudsäkring ar, s topp i huvuds tam m e ns avlopp 
och toalettstolens avlopp och liknande akuta händelser.  

Detta betyder att fel som kan vänta till att åtgärdas närmaste vardag inte omfattas av fastig-
hetsjouren. Missbruk av denna jourtjänst debiteras bostadsrättsinnehavaren. 

Klipp ur denna sida och spara! 
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